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Protokół Nr XXIX/12 
 

z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
odbytej w dniu  29 listopada  2012 r. 

 
Obrady trwały od godz. 14.00 do 20.45. Odbywały się w sali posiedzeń Urzędu Miasta. 
 
Ad. 1. 
Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Czeczot.  
Stwierdzając kworum poinformowała, że w sesji uczestniczy 21 radych, a w związku z 
tym obrady Rady są prawomocne.  
Tuż po otwarciu obrad  przybyło dwóch kolejnych radnych. W związku z tym obecnych na 
sesji  było 23 radnych. Lista obecności dołączona jest do protokółu 
 
Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad głos zabrali: 
- Grażyna Stelmach, nauczycielka z I Liceum Ogólnokształcącego w Kędzierzynie-
Koźlu – przestawiła cele projektu  „Szlachetna paczka” oraz zwróciła się do radnych z 
apelem o przyłączenie się do tej akcji; 
- Zygmunt Derej zaapelował o wsparcie finansowe sierocińca prowadzonego przez 
siostry zakonne dla dzieci z polskich rodzin zamieszkałych we Lwowie. 
 
Następnie prowadząca obrady Elżbieta Czeczot przedstawiła dwa wnioski prezydenta 
miasta o wprowadzenie zmian do porządku obrad XXIX sesji: 
1.  wniosek o zdjęcie projektu uchwały w sprawie utworzenia samorządowego zakładu 

budżetowego pod nazwą „Centrum Integracji Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu” 
 
Rada przyjęła wniosek stosunkiem głosów : 
„za” 21 głosów 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 1 głos 
(wydruk z głosowania nr 1. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
2. wniosek o wprowadzenie pod obrady Rady projektu uchwały w sprawie  wyrażenia 
woli zawarcia umowy współpracy na realizację wspólnego projektu „Opracowanie 
dokumentacji oraz uzbrojenie terenów inwestycyjnych w Kędzierzynie-Koźlu i 
Oleśnie”. 
Rada przyjęła wniosek stosunkiem głosów : 
„za” 22 głosów 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 0. 
(wydruk z głosowania nr 2. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
Po uwzględnieniu wnioskowanych zmian porządek obrad XXIX sesji przedstawia się 
jak niżej: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
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2. Przyjęcie protokołu Nr XXVIII/12 z sesji odbytej w dniu 25 października 2012 r. 
 

3. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 
 

4. Informacja Prezydenta Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

5. Interpelacje, zapytania i oświadczenia Radnych. Odpowiedzi na interpelacje  
i zapytania. 
 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2011-2012. 
 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

1. przyjęcia aktualizacji Programu ochrony środowiska dla Gminy Kędzierzyn-
Koźle na lata 2012-2015 z perspektywą na lata 2016-2019, 

 
2. uchwalenia aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło,  

energię elektryczną i paliwa gazowe dla miasta Kędzierzyn-Koźle, 
 

3. regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 
Kędzierzyn-Koźle, 
 

4. powierzenia Usługom Komunalnym Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w 
Kędzierzynie-Koźlu zadań własnych Gminy, 
 

5. określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
 

6. zmiany uchwały w sprawie wysokości stawek opłaty od posiadania psów, 
terminów płatności i sposobu jej poboru, 
 

7. obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego, 
 

8. określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 
 

9. przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Narkotykowych na rok 2013, 

 
10. przyjęcia Programu Ochrony Zdrowia na rok 2013, 

 
11. uchwalenia Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na rok 2013, 
 

12. wyrażenia woli zawarcia umowy współpracy na realizację wspólnego projektu 
„Opracowanie dokumentacji oraz uzbrojenie terenów inwestycyjnych w 
Kędzierzynie-Koźlu i Oleśnie”. 
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13. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej 
położonej w Kędzierzynie – Koźlu w obrębie Koźle przy ul. Krzysztofa Kamila 
Baczyńskiego, składającej się z działki nr 1235/11 k.m. 7, stanowiącej własność 
Gminy Kędzierzyn-Koźle, 
 

14. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej 
położonej w Kędzierzynie – Koźlu w obrębie Kędzierzyn przy ul. Parkowej, 
składającej się z działki nr 2100/2 k.m. 8, stanowiącej własność Gminy 
Kędzierzyn-Koźle, 
 

15. wyrażenia zgody na odstąpienie przez Gminę Kędzierzyn-Koźle od żądania 
zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego położonego w 
budynku przy ul. Targowej 21/11 na rzecz  jego najemcy, 
 

16. zmiany uchwały w sprawie zasad nabycia, zbycia i obciążania nieruchomości 
oraz ich wydzierżawienia lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż trzy 
lata lub na czas nieoznaczony przez Gminę Kędzierzyn-Koźle, 
 

17. określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się                 
o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania 
zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy 
Kędzierzyn-Koźle, 
 

18. wyrażenia poparcia dla uchwały Rady Miejskiej Inowrocławia w sprawie 
skierowania do Trybunału Konstytucyjnego wniosku o stwierdzenie 
niezgodności z Konstytucją Rzeczypospolitej Polskiej przepisów ustawy                 
o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, 

 
19. ustalenia  zasad i trybu przeprowadzania konsultacji w przedmiocie Budżetu 

Obywatelskiego w ramach budżetu miasta Kędzierzyn-Koźle  
 

20. w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2012, 
 

21. dot. zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej. 
 

8. Stanowisko Rady Miasta do skarg rozpatrzonych przez Komisję Rewizyjną: 
 

1. Skarga na działania Dyrektora Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych               
w Kędzierzynie-Koźlu (nr sprawy Or.1510.1.32.2012). 

 
9. Rozpatrzenie protestu w sprawie wyborów do organów osiedla Azoty 

przeprowadzonych w dniu 13 listopada 2012 r. 
 
10. Wolne wnioski.  
11. Zakończenie obrad. 
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Ad. 2. 
Rada Miasta zatwierdziła bez zastrzeżeń protokół Nr XXVIII/12 z  sesji odbytej 25 
października 2012 r. 
 
Ad. 3. 
Informację o bieżącej działalności przewodniczącej Rady oraz korespondencji 
w okresie międzysesyjnym przedstawiła Elżbieta Czeczot przewodnicząca Rady 
Miasta.  

(pisemna informacja dołączona  do nin. protokółu) 
 
 
Ad. 4. 
Informację o działaniach i decyzjach podjętych przez prezydenta miasta w okresie 
międzysesyjnym przedstawił Tomasz Wantuła prezydent miasta.  

(pisemna informacja dołączona  do nin. protokółu) 
 
Ad. 5. 
Interpelacje, zapytania i oświadczenia Radnych. Odpowiedzi na interpelacje  
i zapytania. 
 
Ryszard Pacułt zwrócił się z pytaniami: 
1. jaki będzie los wniosków  Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej złożonych 

do budżetu miasta na rok 2013 w dniu 18 września br.  w sytuacji, gdy 12 września 
projekt budżetu miasta na rok 2013 został zatwierdzony przez Zastępcę Prezydenta 
Miasta i przekazany do Skarbnika Miasta, 

2. poddania konsultacjom społecznym IV wersji koncepcji przebudowy kozielskiego 
rynku. Przypomniał, że na sesji 25 października Rada Miasta jednomyślnie 
przyjęła jego wniosek aby przedstawioną przez prezydenta miasta, propozycję 
przebudowy kozielskiego rynku  uzupełnić o czwarty wariant ograniczający zakres 
planowanych prac do remontu płyty rynku – z zachowaniem dotychczasowej zieleni 
i małej architektury. 

 
Tomasz Wantuła, prezydent miasta wyjaśnił, że przedłożone społeczeństwu trzy 
warianty przebudowy rynku oraz wariant zaproponowany przez Radę Miasta dały 
początek do dyskusji na temat przebudowy rynku. Kolejnym etapem będzie 
opracowanie jeszcze jednej koncepcji uwzględniającej zgłoszone sugestie 
mieszkańców. 
 
Na pytanie dot. losów wniosków Komisji OKiKF odpowiedzi udzielił Paweł Rams, z-
ca prezydenta miasta – poinformował, że zgodnie z zarządzeniem prezydenta miasta, 
kierownicy wydziałów i gminnych jednostek organizacyjnych zostali zobowiązani do 
złożenia projektu budżetu w terminie do 12 września br. Zapewnił, że wszystkie 
wnioski komisji problemowych złożone po tym terminie zostały przez prezydenta 
miasta  rozpatrzone jednak nie wszystkie mogą być uwzględnione.   
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Ryszard Pacułt odczytał trzy pisma kierowników wydziałów Urzędu Miasta  będące 
odpowiedzią na wnioski komisji w sprawie propozycji zadań do budżetu miasta na rok 
2013. Pisma te potwierdzają że zgodnie z zarządzeniem prezydenta miasta, kierownicy 
wydziałów zostali zobowiązani do złożenia projektu budżetu miasta na rok 2013 w 
terminie do 12 września br. 
 
 
Grzegorz Peczkis przypomniał swój wniosek złożony na posiedzeniu komisji 
rewizyjnej 28 maja br. dot. zmiany prawa lokalnego w zakresie planu 
zagospodarowania przestrzennego. Z odpowiedzi na ten wniosek wynika, że gmina 
leży na  subniecce kędzierzyńsko-głubczyckiej, która jako rezerwuar wód jest objęta  
ochroną. Z tego powodu w gminie Kędzierzyn-Koźle nie można budować 
przydomowych oczyszczalni ścieków oraz stawiać na terenach zalewowych tzw. 
szamb. W tej sytuacji właściciele nieruchomości mogą jedynie wnioskować o 
przyłączenie nieruchomości do istniejącej kanalizacji miejskiej. Podał przykłady ulic, 
przy których zostały wybudowane nieruchomości, lecz nie została wybudowana sieć 
kanalizacyjna. W związku z tym zwrócił się z zapytaniem dot. analizy ilości 
gospodarstw, które oczekują na podłączenie do sieci kanalizacyjnej,  kosztów 
podłączenia tych gospodarstw do sieci z określeniem okresu w którym to nastąpi. 
Poinformował również, że w trakcie obrad komisji okazało się, że Urząd Miasta nie 
potrafi określić terenów zalewowych w Kędzierzynie-Koźlu. W związku z tym  
chciałby otrzymać informację w jakim celu został wykonany „Operat ochrony 
przeciwpowodziowej gminy Kędzierzyn-Koźle” , zaprezentowany radnym w ubiegłym 
roku. 
Kolejne pytania radnego Grzegorza Peczkisa dotyczyły: 
- stanowiska prezydenta miasta do planów transmitowania obrad Rady przez telewizję 
lokalną, 
- przekazania przez pana Grzegorza Sobczaka, na ręce przewodniczącej Rady Miasta,   
projektu pomnika. 
 
Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że  nie otrzymała projektu pomnika.  
 
Tomasz Wantuła podkreślił potrzebę rozróżnienia co to jest teren zalewowy i  
symulacja fali powodziowej w zależności od wysokości poziomu wody.  
 
Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz, kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i 
Planowania Przestrzennego sprostowała, że mapy powodziowe są wykonane, jednak 
istnieje prawdopodobieństwo, że mapy ryzyka powodziowego opracowane przez 
RZGW mogą nie pokryć się z mapami, którymi dysponuje Urząd Miasta. Do końca 
przyszłego roku mają być opracowane mapy zagrożenia powodziowego. Z przepisów 
prawa wodnego wynika obowiązek gmin dostosowania zapisów planów miejscowych 
do opracowanych map ryzyka powodziowego.  
 
Informację na temat podjętych działań w celu pozyskania środków finansowych na 
inwestycje przedstawiła  Barbara Ermich, prezes spółki MWIK. 
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Grzegorz Peczkis zwrócił się z kolejnymi pytaniami uszczegółowiającymi problem 
braku sieci kanalizacyjnej w rejonach na których zostały wybudowane  nieruchomości.  
Odpowiedzi na  pytania udzielił Tomasz Wantuła, prezydent miasta. 
Ponadto nawiązując do pytania dot. projektu pomnika wyjaśnił, że wniosek taki 
wpłynął do prezydenta miasta. Z wniosku wynika, że pomnik ma być poświęcony 
Marszałkowi Józefowi Piłsudskiemu, proponowana lokalizacja pomnika przy Al. Jana 
Pawła II w obszarze pasa zieleni przed Starostwem Powiatowym. Koszt budowy 
pomnika – z projektem i wykonaniem  - wynosi ok. 400tys.zł. Idea jest dobra, jednak 
wniosek wymaga głębszej analizy pod kątem oceny możliwości finansowych gminy i 
zakresu wykonania całego przedsięwzięcia. 
Udzielając odpowiedzi na pytanie dot. transmitowania obrad Rady poinformował, że 
Urząd jest technicznie przygotowany do takiej emisji. Natomiast forma transmisji i 
wysokość kosztów będzie zależała od decyzji Rady.   
 
Grzegorz Chudomięt poinformował, że temat budowy pomnika zaistniał już w 
poprzedniej kadencji Rady Miasta, której wówczas przewodniczył. Został on 
zaniechany z powodu braku odpowiednich środków finansowych na koncie 
bankowym komitetu inicjującego budowę pomnika. 
 
Grzegorz Mankiewicz  zwrócił się z pytaniem czy koncepcje wykonania kozielskiego 
rynku zostały zaopiniowane przez konserwatora zabytków.  
 
Tomasz Wantuła poinformował o działaniach poprzedzających podjęcie decyzji w 
sprawie przebudowy Rynku. Obejmują one między innymi konsultacje z 
mieszkańcami, wysłuchanie ich uwag i sugestii oraz prowadzenie dialogu z 
konserwatorem zabytków. W wyniku konsultacji zostanie opracowana koncepcja, 
które zostanie przedłożona konserwatorowi zabytków. 
 
Grzegorz Mankiewicz zaproponował aby w przyszłości przed zleceniem firmie 
wykonania koncepcji zasięgnąć opinii konserwatora zabytków i zapoznać się z jego 
wytycznymi zalecanymi dla danego obszaru miasta.  
 
Tomasz Wantuła uzasadnił dotychczasowe działania poprzedzające wykonanie 
właściwej koncepcji zagospodarowania rynku. Obejmują one dialog z mieszkańcami, 
ich opinie i sugestie oraz opinię konserwatora zabytków. Poinformował, że do tej pory 
firma wykonująca proponowane koncepcje zagospodarowania rynku nie otrzymała 
wynagrodzenia z tego tytułu.  
 
W kolejnym pytaniu radny Grzegorz Mankiewicz zwrócił się z zapytaniem czy w tym 
roku Rada będzie podejmowała uchwałę w której zostaną określone wzory  informacji 
i deklaracji podatkowych. Przypomniał, że co roku takie uchwały były podejmowane. 
 
Prezydent Miasta poinformował, że sprawdzi czy w tym roku będzie konieczność 
podjęcia takiej uchwały. 
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Na zakończenie radny Grzegorz Mankiewicz zaapelował do prezydenta miasta aby był 
obecny na posiedzeniach komisji finansowej, szczególnie gdy opiniowany jest projekt 
budżetu i uchwały okołobudżetowe. Przypomniał, że na ostatnim posiedzeniu  komisji 
finansowej przy opiniowaniu projektów uchwał istotnych dla budżetu miasta nie było 
osoby kompetentnej do udzielania wyjaśnień na pytania radnych. 
 
Tomasz Wantuła poinformował, że na posiedzeniu był obecny sekretarz miasta i z-ca 
skarbnika miasta. Natomiast pani skarbnik miasta była nieobecna z powodu 
przebywania na zwolnieniu lekarskim. Usprawiedliwiając swoją nieobecność wyjaśnił, 
że w dniu posiedzenia komisji uczestniczył w spotkaniu z premierem. Odbywało się 
ono w Opolu. 
W dalszej części realizacji punktu radny Andrzej Kopeć poinformował, że również 
uczestniczył w tym spotkaniu. Trwało ono do godz. 14.00, natomiast posiedzenie 
komisji rozpoczęło się o godz. 16.00.  
  
Hubert Majnusz podzielił się obawą, że środki zaplanowane na remont ulicy Wesołej 
są niewystarczające, gdyż zniszczenia na tej ulicy spowodowane przez firmę 
wykonującą budowę ulicy Prostej są dużo wyższe od zakładanych. Jednocześnie 
zaznaczył, że firma usunęła  powstałe uszkodzenia, jednak zakres prac obejmował 
odcinek ok. 100 metrów, a pozostała część ulicy  nie została objęta remontem. 
W dalszej wypowiedzi poinformował o piśmie wysłanym z Urzędu Miasta do jednego 
z mieszkańców os. Cisowa. W piśmie tym została ustalona data spotkania z 
urzędnikiem na dzień 31.11.2012 godz. 9.30. 
Na zakończenie zaprosił radnych na uroczystość zorganizowaną 7 grudnia w OSP 
Cisowa. 
 
Tomasz Wantuła, prezydent miasta   przeprosił za pomyłkę w piśmie. 
 
Andrzej Kopeć zwrócił się z pytaniem, czy prawdziwe są pogłoski o finansowaniu 
działalności klubów sportowych przez spółki gminne. Jednocześnie wyraził niepokój, 
że jeżeli pogłoski te są prawdziwe to jest to sytuacja niewłaściwa  Przypomniał, że 
kluby sportowe aby otrzymać dofinansowanie z budżetu miasta muszą spełnić 
określone przepisami warunki i kryteria. Funkcjonujący drugi,  inny nieformalny obieg 
powoduje, że pieniądze przyznawane są w ramach uznaniowości z wyłączeniem 
obowiązujących procedur w ramach budżetu miasta. 
 
Tomasz Wantuła potwierdził, że dotacje z budżetu miasta dla klubów sportowych 
przekazywane są zgodnie z obowiązującymi procedurami. Jeżeli klub sportowy 
poszuka sponsora, to z takich możliwości korzysta. Zastrzegł, że nie ma informacji czy 
i jak jakakolwiek spółka wspierała działania klubu. Przypomniał również, że jedna 
spółka w poprzedniej kadencji wpierała Klub i ma w nim udziały.  
 
Andrzej Kopeć zwrócił się do pani prezes MZEC z zapytaniem, czy  udzielała 
wsparcie klubom  sportowym. 
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Tomasz Wantuła poprosił panią Prezes MZEC o udzielenie odpowiedzi oraz 
przypomniał, że zgodnie z obowiązującą procedurą – prezydent wskazuje pracownika 
do udzielenia odpowiedzi na pytanie radnego. Przypomniał również, że  spółki 
działają w oparciu o  Kodeks Spółek Handlowych i w pewnych materiach decyzje 
prezesów są niezależne. Jeżeli Pani Prezes chce udzielić odpowiedzi to może to 
uczynić, a jeżeli uzna że jest to naruszenie przepisów to może odpowiedzi nie 
udzielać. 
 
Jolanta Gądek-Rypel, dyrektor MZEC potwierdziła, że zakład udzielił jednorazowego 
wsparcia finansowego Klubowi Sportowemu Chemik. Wsparcie to wiąże się  z 
reklamą MZEC w ramach promocji zadania modernizacja sieci i przebudowa 
osiedlowych sieci ciepłowniczych. Powołując się na zapisy umowy nie ujawniła 
wysokości  kwoty wsparcia dla klubu.  
 
Andrzej Kopeć podtrzymał swoją opinię, że wspieranie klubów sportowych przez 
spółki jest sytuacją niewłaściwą. W kolejnym pytaniu poprosił o informację na temat 
planów prezydenta miasta dot. możliwości finansowania inwestycji gminnych poprzez 
spółki zależne od gminy oraz czy plany te mogą dotyczyć inwestycji realizowanych w 
rok 2013.  
 
Tomasz Wantuła potwierdził, że gmina szuka innych rozwiązań zgodnych z prawem, 
które pozwolą na realizację zadań gminy. Przykładem tego może być powierzenie 
zadań spółce samorządowej na zasadzie prawnej „In house” – projekt uchwały w tej 
sprawie ujęty jest w porządku obrad sesji. 
 
Andrzej Kopeć po upewnieniu się, że prezydent pozytywnie ocenia pracę Urzędu 
Miasta w aktualnej obsadzie kadrowej, tj. od 5 miesięcy jest wakat na stanowisku 
wiceprezydenta miasta – zwrócił się z pytaniem kiedy prezydent wyda stosowne 
zarządzenie zmniejszające  liczbę wiceprezydentów miasta. 
 
Tomasz Wantuła  poinformował, że jest to suwerenne decyzja prezydenta miasta 
dlatego nie będzie odnosił się do tego pytania. 
 
Wojciech Jagiełło poinformował o zagrożeniach dla mieszkańców ul. Tartacznej 
spowodowanych brakiem oświetlenia tego rejonu. Zasygnalizował, że w trakcie prac 
związanych z przyjmowaniem budżetu miasta na rok 2013 zamierza złożyć wniosek o 
doświetlenie ww. terenu. Zwrócił się również z pytaniem czy jest możliwość 
zwiększenia patroli straży miejskiej w godzinach wieczornych w celu poprawy 
bezpieczeństwa mieszkańców ul. Tartacznej. 
 
Tomasz Wantuła, prezydent miasta zgodził się z radnym, że problem wymaga 
rozwiązania. Poinformował, że 28 listopada na posiedzeniu Komisji Urbanistyki, 
Architektury i Środowiska Naturalnego był obecny właściciel terenu po byłym tartaku.  
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Zbigniew Barszcz, przewodniczący Komisji UAiŚN poinformował, że na posiedzeniu 
nie wypracowano konkretnych ustaleń. Komisja czeka na dalsze propozycje 
właściciela terenu po byłym tartaku. 
 
Tomasz Wantuła zadeklarował doraźne działania (np. doświetlenie terenu) aby 
poprawić bezpieczeństwo na ul. Tartacznej. 
 
Grzegorz Chudomięt nawiązał do problemów poruszonych przez radnego Grzegorza 
Peczkisa  dot. braku podłączeń nieruchomości do kanalizacji miejskiej oraz 
występowania terenów zalewowych na obszarze gminy Kędzierzyn-Koźle. Zwrócił 
również uwagę na kwestię ochrony wód podziemnych, w kontekście usytuowania 
oczyszczalni ścieków i zagrożeń z tego wynikających w czasie powodzi. Na 
zakończenie zaproponował opracowanie ogólnodostępnej informacji, z której mogliby 
skorzystać mieszkańcy zainteresowani budową domu na terenie gminy Kędzierzyn-
Koźle oraz potencjalni inwestorzy. Informacja ta powinna zawierać dane o obszarach 
zalewowych oraz o terenach objętych siecią kanalizacyjną. 
 
Tadeusz Urbańczyk pogratulował nowo wybranym przewodniczącym Zarządów 
Osiedli oraz przedstawił trzy interpelacje: 
 - w sprawie utrudnień spowodowanych przez powstawanie kałuży przy przejściu dla 

pieszych, w rejonie Powiatowego Urzędu Pracy i budynku Policji w Kędzierzynie-
Koźlu   

- zagrożeń spowodowanych przez zawalenie dachu budynku przy ul. Poniatowskiego 
2 

- dot. zamontowania 4 lamp na promenadzie mostu w kierunku starej muszli 
koncertowej. 

 
Telesfor Jankowski zwrócił uwagę na mankamenty związane z funkcjonowaniem 
oszczędnościowego programu zbiorowych  zakupów. 
 
Prezydent Miasta podkreślił pozytywne aspekty dokonywania zbiorowych zakupów. 
Natomiast Zbigniew Romanowicz, kierownik Wydziału Organizacyjnego przedstawił 
zasady organizacji takich zakupów oraz zwrócił uwagę na czynniki, które 
spowodowały wydłużenie procesu przetargowego takich zakupów. Wyraził nadzieję, 
że cykl prac nad kolejnymi zamówieniami będzie przebiegał dużo sprawniej.  
 
 
Rafał Olejnik, przewodniczący Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny 
poinformował, że  również na posiedzeniu tej komisji obecność prezydenta miasta lub 
jego zastępcy jest wskazana. Jednocześnie zaznaczył, że kierownik Wydziału Polityki 
Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i Zdrowia jest osobą kompetentną i udziela 
obszernych wyjaśnień na pytania radnych. Jednak są kwestie do których powinien 
odnieść się prezydent miasta lub jego zastępca.  
W dalszej wypowiedzi zwrócił się z pytaniem czy beneficjenci realizujący zadania 
Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 
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Narkotykowych wiedzą o możliwości złożenia wniosku o ujęcie niewykorzystanych 
środków jako  środków  niewygasających.  
 
Iwona Szweda, kierownik Wydziału PMS wyjaśniła, że środki w budżecie miasta 
przeznaczone na realizację Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Narkotykowych mogą być zabezpieczone jako środki 
niewygasające tylko w przypadku kiedy postępowanie w myśl ustawy Prawo 
Zamówień Publicznych zakończy się co najmniej wyborem oferenta. 
 
Rafał Olejnik zaapelował o podjęcie działań aby środki te zostały wykorzystane przez 
beneficjentów. Zwracając się do prezydenta miasta poprosił o informację, czy 
prezydent  zamierza  znaleźć winnego wydatkowania środków z tytułu zasądzonego 
odszkodowania  dla zwolnionego pracownika MOK. 
 
Tomasz Wantuła poinformował, że prezydent miasta i Urząd Miasta  nie jest stroną w 
tym postępowaniu, a z wyrywkowych informacji wie, że procedura odwoławcza nie 
została zakończona. 
 
Ponadto do protokółu pisemne zapytania  złożył radny Marek Niemiec. Dotyczyły 
one: 
- stanowiska prezydenta miasta do  wniosku Komisji OKiKF w sprawie dyscyplin 
priorytetowych w sporcie 
-  zaproszenia na Dni Miasta w 2013 r. któregoś z zespołów: 
- Modern Talking 
- Blue System 

- Bad Boys Blue. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma więcej zgłoszeń, prowadząca obrady ogłosiła 15 minut 
przerwy (przerwa trwała od 16.30 do 16.45) 
Po wznowieniu obrad, stwierdzeniu kworum przystąpiono do realizacji punktu 6 
porządku obrad. 
 
Ad. 6. 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2011-2012. 
(pisemne opracowanie dołączone do protokołu) 
 
Obszerną informację (trwającą 40 minut) przedstawiła Katarzyna Dysarz, dyrektor 
Miejskiego Zarządu Oświaty i Wychowania. Dla pełnego zobrazowania zagadnienia 
radni obejrzeli multimedialną prezentację, którą na bieżąco objaśniała pani dyrektor. 
 
Następnie przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Ryszard 
Pacułt poinformował, że komisja wnikliwie zapoznała się z przedstawionym 
materiałem i wyraziła uznanie, że opracowanie jest czytelne i przejrzyste. 
W trakcie dyskusji członkowie komisji zasugerowali wprowadzenie niewielkich zmian 
(np. układ tabel i wykresów).  Jednocześnie podkreślił, że uwagi komisji nie rzutują na 
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wartość merytoryczną opracowania. Komisja przyjęła informację o realizacji zadań 
oświatowych gminy Kędzierzyn-Koźle  w roku szkolnym 2011/2012. 
 
Wojciech Jagiełło również podkreślił, że materiał został rzetelnie opracowany i 
zawiera wiele informacji. Przypomniał, że w roku 2011 Rada otrzymała analogiczna 
informację na temat funkcjonowania oświaty w roku 2010/2011. Wyraził żal, że przy 
tej okazji prezydent nie przedstawił Radzie koncepcji dot. funkcjonowania oświaty, a 
problem likwidacji szkół pojawił się nagle. W związku z tym uważa, że jeżeli 
prezydent miasta ma jakieś pomysły związane z funkcjonowaniem oświaty, to 
należałoby je przedstawić na dzisiejszej sesji. W dalszej części wypowiedzi poruszył 
temat wysokości subwencji do rzeczywistych wydatków na oświatę w zależności czy 
szkoła znajduje się na terenie wiejskim czy miejskim oraz czy szkoła prowadzi 
edukację języka mniejszości. Zdaniem radnego Związek Gmin Śląska Opolskiego  
powinien  wystąpić do Rządu aby dokonać zmian w sposobie podziału  subwencji 
oświatowej. 
 
Katarzyna Dysarz, dyrektor MZOiW poinformowała, że w tej sprawie były 
prowadzone rozmowy z ww. Związkiem. Ich wynikiem będzie pisemne wystąpienie 
do  Ministra Edukacji. 
 
Grzegorz Peczkis nawiązując do prognozy ludności na lata 2002-2030 dla 
Kędzierzyna-Koźla (str. 5 opracowania) zwrócił uwagę na spadkowy trend. Poprosił o 
bliższą informację na temat możliwości przyjmowania do przedszkoli dzieci w wieku 
2 lat. 
 
Katarzyna Dysarz potwierdziła, że zmiana w ustawie o systemie oświaty daje taką 
możliwość od września 2013 roku. Jednocześnie zastrzegła, że będzie to wola rodzica, 
a dziecko musi mieć odpowiednie predyspozycje. Następnie odpowiadając na kolejne 
pytanie radnego Grzegorza Peczkisa przedstawiła informację na temat  rozporządzenia 
Ministra Edukacji Narodowej w sprawie sposobu podziału subwencji oświatowej – 
przedstawiła zmiany. 
 
Tadeusz Urbańczyk uzasadnił propozycję uzupełnienia tabeli przedstawiającej 
wydatki na szkoły podstawowe i gimnazja (str. 49 opracowania) o dodatkową 
kolumnę, które będzie przedstawiała dane   „% dopłaty do subwencji”. 
 
Grzegorz Chudomięt poprosił o bliższą informacje na temat zasad przyznawania 
stypendiów szkolnych i zasiłków szkolnych. 
Wyjaśnień udzieliła Katarzyna Dysarz, dyrektor MZOiW. 
 
Wojciech Jagiełło zwrócił uwagę, że w tabeli przedstawiającej wydatki na szkoły 
podstawowe i gimnazja (str. 49)  - gmina pokryła 100% wydatków na Gimnazjum nr 
6. 
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Katarzyna Dysarz potwierdziła, że zapis w tabeli jest prawidłowy i wynika ze sposobu 
naliczania subwencji. Przypomniała, że subwencja obliczana jest na cały rok, a 
gimnazjum powstało od września 2011 roku. 
 
Łukasz Szostak interesował się perspektywą funkcjonowania Gimnazjum Nr 6 w 
kontekście naboru uczniów do klasy I Zespołu Szkolno-Przedszkolnego. 
 
Celowość utworzenia gimnazjum w os. Cisowa uzasadniła Katarzyna Dysarz i Hubert 
Majnusz. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma więcej zgłoszeń  – prowadząca obrady Elżbieta Czeczot  
poinformowała, że zamyka dyskusję na temat Informacji o stanie realizacji zadań 
oświatowych w roku szkolnym 2011-2012. 
 
Ad. 7. 
 

1. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji Programu ochrony środowiska 
dla Gminy Kędzierzyn-Koźle na lata 2012-2015 z perspektywą na lata 2016-
2019. 

 
Przewodniczący Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego 
Zbigniew Barszcz poinformował, że komisja jednogłośnie (5 głosów „za”) pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radni nie wnosząc żadnych uwag podjęli uchwałę jednogłośnie, tj. „za” oddano 20 
głosów. 
(wydruk z głosowania nr 3. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr  XXIX/363/12 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 29 listopada 2012 r. 

 
w sprawie przyjęcia aktualizacji Programu ochrony środowiska dla Gminy Kędzierzyn-

Koźle na lata 2012-2015 z perspektywą na lata 2016-2019 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
2. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia 

w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla miasta Kędzierzyn-Koźle 
 
 
Przewodniczący Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego 
Zbigniew Barszcz poinformował, że komisja jednogłośnie (5 głosów „za”) pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
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W trakcie dyskusji radny Grzegorz Peczkis podzielił się wątpliwościami związanymi z 
pozyskiwaniem danych do opracowania. Zwrócił uwagę, że pracownicy gminnych 
spółek wypełniali ankiety dla firmy Energo-Ekspert w godzinach pracy. Firma ta 
pozyskane dane wykorzystała w opracowaniu, wykonanym odpłatnie na zlecenie 
gminy. 
 
Zasady pozyskiwania danych do tego typu opracowań przedstawił p. Adam 
Jankowski, dyrektor ds. produkcji firmy ENERGOEKSPERT – powołał się na art. 16 
ustawy Prawo Energetyczne. 
 
Andrzej Kopeć i Łukasz Szostak zwrócili się z pytaniami dot. wykonania kotłowni na 
os. Blachownia.  
 
Jolanta Gądek-Rypel, dyrektor MZEC poinformowała, że inwestycja ta zostanie 
odebrana 30 listopada br. 
 
Grzegorz Mankiewicz interesował się trybem wyłonienia wykonawcy opracowania. 
Odpowiedzi udzielił Krzysztof Szczukocki, kierownik Referatu Infrastruktury 
Technicznej – firma została wyłoniona w drodze zapytania o ofertę cenową. 
 
Grzegorz Chudomięt zwrócił się z prośbą aby w przypadku tak obszernych opracowań 
przekazywać je radnym dużo wcześniej niż termin wskazany w Statucie Gminy (7 dni 
przed posiedzeniem komisji i sesji). 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma więcej zgłoszeń do dyskusji, przewodnicząca obrad 
Elżbieta Czeczot poddała projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 19 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się 3 głosy. 
(wydruk z głosowania nr 4. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr  XXIX/364/12 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 29 listopada 2012 r. 

 
w sprawie uchwalenia aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe dla miasta Kędzierzyn-Koźle 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
3. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 
ścieków na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle 

 
Informacje o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały przedstawili: 
- Zbigniew Barszcz – przewodniczący Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska 
Naturalnego, 
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- Tadeusz Urbańczyk, przewodniczący Komisji Prawno-Administracyjnej. 
 
Radni nie wnosząc żadnych uwag podjęli uchwałę stosunkiem głosów: 
„za” oddano 19 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 1 głos 
(wydruk z głosowania nr 5. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr  XXIX/365/12 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 29 listopada 2012 r. 

 
w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Kędzierzyn-Koźle 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
4. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Usługom Komunalnym Spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością w Kędzierzynie-Koźlu zadań własnych Gminy, 

 
Informacje o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały przedstawili: 
- Tadeusz Urbańczyk, przewodniczący Komisji Prawno-Administracyjnej („za” 
oddano 5 głosów, „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było) 
- Robert Młodziński, przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej („za” oddano 
5 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymujących się 3 głosy). 
 
Grzegorz Mankiewicz podzielił się uwagami wynikającymi z przeanalizowania treści 
projektu uchwały. Jego zdaniem część zapisów dot. utrzymania czystości i porządku 
na terenie gminy jest zasadna. Natomiast zapisy w § 2 ust. 1 pkt.  7 – 9 w brzmieniu  
 
7) zadanie z zakresu gospodarki nieruchomościami oraz gminnego budownictwa 
mieszkaniowego poprzez tworzenie warunków dla zaspokajania potrzeb mieszkaniowych 
mieszkańców Gminy Kędzierzyn-Koźle poprzez budowanie nowych oraz utrzymywanie 
infrastruktury technicznej istniejących lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 
Gminy Kędzierzyn-Koźle; 
8) zadanie z zakresu tworzenia nowych i utrzymania infrastruktury technicznej istniejących 
dróg, ulic, mostów i placów; 
9) zadania z zakresu tworzenia nowych i utrzymania infrastruktury technicznej istniejących 
gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej oraz obiektów administracyjnych. 
 
otwierają szeroki zakres zadań przewidywanych do realizacji przez tę spółkę. Jego 
zdaniem są to zadania, które budzą wątpliwości czy Spółka Usługi Komunalne podoła 
ich realizacji. 
 
W związku z tym chciałby zawnioskować aby odrzucić przedłożony projekt uchwały i 
na sesję przygotować projekt uchwały, który będzie dotyczył wyłącznie zagadnień w 
zakresie utrzymania czystości. 
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Wojciech Jagiełło podzielił się wątpliwościami czy jedna spółka podoła realizacji 
zadań w tak szerokim  zakresie. Przypomniał, że w latach dziewięćdziesiątych istniała  
firma, której powierzono bardzo szeroki zakres zadań. Formuła ta jednak w praktyce 
nie sprawdziła się. Poinformował, że będzie głosował „przeciw” podjęciu uchwały. 
 
Tomasz Wantuła, prezydent miasta, obszernie uzasadnił powierzenie realizacji zadań 
własnych Gminy wynikających z ustawy o samorządzie gminnym – na zasadzie 
prawnej „In house”. Gmina nie jest płatnikiem podatku vat -  a spółka jest. Inwestycje 
wykonywane w tej formule są tańsze o 23%. Jako przykład miasta, które stosuje 
zasadę prawną  „In house” podał Wrocław. Inny aspekt, który należałoby uwzględnić 
to zmiana formuły prawnej od 1 lipca 2013 roku dot. odbioru i transportu odpadów. 
Jeżeli Rada podejmie uchwałę w sprawie powierzenia Usługom Komunalnym Spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością w Kędzierzynie-Koźlu zadań własnych Gminy, to nie 
będzie musiała przystępować do przetargów na odbiór odpadów. Usługa ta będzie 
wykonywana w ramach powierzonych zadań.  
 
Zbigniew Barszcz zwrócił się z prośbą o przegłosowanie wniosku, który jego zdaniem 
jest bezzasadny jednak zgodnie z procedurą wymaga głosowania. Przypomniał, że 
dwie komisje problemowe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  
 
Grzegorz Mankiewicz poinformował, że na ostatnim szczycie państw Unii 
Europejskiej poruszona była sprawa płatności podatku vat przez samorządy. Jeżeli się 
nie myli to premier Tusk po powrocie ze szczytu państw UE przywiózł informację, że  
samorządy nie będą płaciły podatku vat. Ponownie podzielił się obawą czy jedna 
spółka podoła wszystkim zadaniom, które zostaną jej powierzone. Chciałby mieć 
opinię doradcy podatkowego, który ustosunkowałby się do jego wątpliwości  w 
przypadku inwestycji, które nie przynoszą dochodów – jak wówczas będzie rozliczany 
podatek vat. 
 
Tomasz Wantuła podzielił się obawą, że długi czas upłynie nim informacja premiera  
Tuska dot. niepłacenia podatku vat przez samorządy zostanie wdrożona. Wskazał na 
rolę Rady przy powierzaniu spółce zadań własnych gminy. 
 
Józef Pietrasz, prezes Spółki Usługi Komunalne poinformował o zagrożeniach dla 
spółki w przypadku gdyby przegrała przetarg na  odbiór odpadów komunalnych. 
 
Grzegorz Mankiewicz upewnił się, czy jeżeli Rada w grudniu podejmie uchwałę z 
której zostaną wykreślone zapisy  w punktach 7-9, pozostawiając zakres zadań 
związany z utrzymaniem czystości, to spowoduje zagrożenie dla spółki. 
 
Józef Pietrasz poinformował, że przejęcie tych obowiązków jest podaniem spółce 
„koła ratunkowego”. 
 
Rafał Olejnik zwrócił uwagę na treść § 6 projektu uchwały oraz zgodził się z 
wątpliwościami radnego Grzegorza Mankiewicza. 
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Tomasz Wantuła zinterpretował treść § 6. 
 
Ryszard Pacułt przypomniał, że w przeszłości była koncepcja rozszerzenia 
działalności spółki jednak nie została ona wdrożona. Podzielił się wątpliwościami czy 
proponowany zakres zadań nie przekroczy możliwości spółki. W związku z tym 
należałoby rozważyć skreślenie najbardziej kontrowersyjnych propozycji, np. ujętych 
w punkcie 7. 
 
Grzegorz Peczkis .przedstawił pytania dotyczące następstw dla innych jednostek 
gminnych w przypadku przejęcia zadań przez Spółkę Usługi Komunalne. 
 
Na pytania radnego odpowiedzi udzielił prezydent miasta. 
 
Elżbieta Czeczot zwróciła uwagę, że Rada Miasta będzie decydowała jakie zadania 
będzie realizowała spółka – powołała się na treść § 3 ust. 1. 
Następnie  odczytała i poddała pod głosowanie wniosek radnego Grzegorza 
Mankiewicza o treści „wnioskuję aby  nie przyjmować ww. projektu uchwały. 
Proponuję aby na następną sesję przygotować uchwałę dot. powierzenia zadań z 
zakresu wykonywania czystości i porządku na terenie gminy”: 
„za” oddano 11 głosów 
„przeciw” 8 
„wstrzymujących się” 1 głos 
Wniosek uzyskał akceptację Rady Miasta. 
(wydruk z głosowania nr 6. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 
 
Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej Robert Młodziński poinformował, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (stosunkiem głosów „za” 5, 
przeciw” 1, „wstrzymujących się” 2 głosy)  
 
Grzegorz Mankiewicz zwrócił uwagę na spowolnienie gospodarcze przewidywane w 
rok 2013. W związku z tym  zaproponował wzrost stawek podatku o 2%, a nie o 4% 
jak jest w projekcie uchwały przedłożonym przez prezydenta miasta.  
Następnie odczytał proponowane stawki podatku od nieruchomości – uwzględniające 
jego wniosek: 
Dot. § 1 projektu uchwały: 
1) od gruntów: 

a) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, bez względu 
na sposób zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków, 
od 1 m2 powierzchni       - 0,76zł, 

b) pod jeziorami, zajętych na zbiorniki wodne retencyjne lub elektrowni 
wodnych, 
od 1 ha powierzchni       - 4,13zł, 
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3) od budynków lub ich części związanych z prowadzeniem działalności  
gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych lub ich części zajętych  
na prowadzenie działalności gospodarczej, 
od 1m2 powierzchni użytkowej      -          18,82zł; 

 
4) od budynków lub ich części zajętych na prowadzenie działalności 

gospodarczej w zakresie obrotu kwalifikowanym materiałem siewnym, 
od 1m2 powierzchni użytkowej      - 9,73zł; 

 
5) od budynków lub ich części, związanych z udzielaniem 

świadczeń zdrowotnych w rozumieniu przepisów o działalności 
leczniczej, zajętych przez podmioty udzielające tych świadczeń  
od 1 m2 powierzchni użytkowej      - 4,41zł; 

 
6) od pozostałych budynków lub ich części: 

 
a) od budynków gospodarczych wykorzystywanych na potrzeby 

bytowe mieszkańców ( przechowywanie opału, narzędzi domowych 
lub ogrodniczych, płodów rolnych, stodoły, kurniki, chlewy, stajnie, obory) 

  od 1 m2 powierzchni użytkowej      - 5,25zł,  
 

b) od budynków lub ich części wykorzystywanych na inne cele  
niż wymienione pod lit. a, w tym zajętych na prowadzenie 
odpłatnej statutowej działalności pożytku publicznego przez 
organizacje pożytku publicznego 
od 1m2 powierzchni użytkowej,                   - 7,02zł; 

 
pozostałe zapisy projektu uchwały – bez zmian. 
(pisemny wniosek dołączony do protokółu) 
 
„za” wnioskiem radnego Grzegorza Mankiewicza oddano 11 głosów, 
„przeciw” 6 
„wstrzymujących się” 2 głosy 
(wydruk z głosowania nr 7. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
Kolejne głosowanie dotyczyło podjęcia uchwały w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od nieruchomości. wraz z przyjętym wnioskiem: 
 
„za” oddano 17 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 2 głosy 
(wydruk z głosowania nr 8. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr  XXIX/366/12 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 29 listopada 2012 r. 

 
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
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(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wysokości stawek opłaty 
od posiadania psów, terminów płatności i sposobu jej poboru, 
 
Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej Robert Młodziński poinformował, 
że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag podejmując uchwałę jednogłośnie, tj. „za” oddano 19 
głosów. 
(wydruk z głosowania nr 9. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr  XXIX/367/12 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 29 listopada 2012 r. 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości stawek opłaty od posiadania psów, terminów 
płatności i sposobu jej poboru 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
7. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 

rolnego. 
 
Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej Robert Młodziński poinformował, 
że w trakcie prac związanych z zaopiniowaniem projektu uchwały komisja przyjęła 
wniosek złożony przez radnego Mirosława Wantułę do § 1. Radny wnioskuje aby § 1 
otrzymał brzmienie: 
 
§ 1 Obniżenia się ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego ogłoszoną w 
Komunikacie Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 19 października 2012r. 
w sprawie średniej ceny skupu żyta za okres pierwszych trzech kwartałów 2012r. z 
kwoty 75,86 zł za 1 dt do kwoty 44 zł za 1 dt. 
(projekt uchwały zawierał zapis  50 zł za 1 dt  jak było  w projekcie) 

 
Tomasz Wantuła poinformował, że przyjmuje wniosek i wprowadza autopoprawkę do 
projektu uchwały. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag podejmując uchwałę jednogłośnie, tj. „za” oddano 18 
głosów. 
(wydruk z głosowania nr 10. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 

 
Uchwała Nr  XXIX/368/12 

 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 listopada 2012 r. 
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w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych 

 
Robert Młodziński poinformował, że Komisja Finansowo-Gospodarcza pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały  stosunkiem głosów: „za” – 6 głosów , „przeciw” – 0,  
„wstrzymujących się” – 2  głosy. 
 
Grzegorz Mankiewicz przedstawił wniosek o zmianę stawek podatku od środków 
transportowych w załącznikach od 1 do 7 – stosując ich zwiększenie o 2%, a nie jak 
jest w projekcie uchwały przedłożonym przez prezydenta miasta o 4% 
(pisemny wniosek przedstawiający kwotowe stawki podatki od środków transportowych w 
załączeniu do protokółu) 
 
Radni nie podejmując żadnej dyskusji przyjęli wniosek stosunkiem głosów: „za” 11, 
„przeciw” 4, „wstrzymujących się” 3 głosy 
(wydruk z głosowania nr 11. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
Kolejne głosowanie dotyczyło podjęcia uchwały w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od środków transportowych wraz z przyjętym wnioskiem: 
„za” oddano 16 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 2 głosy. 
(wydruk z głosowania nr 12. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr  XXIX/369/12 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 29 listopada 2012 r. 

 
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkotykowych na rok 2013, 
 
Informację o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przedstawił Rafał 
Olejnik, przewodniczący Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Rodziny. 
 
Grzegorz Peczkis poinformował, że głosował „za” pozytywnym zaopiniowaniem 
GPPRPAiN na rok 2013, jednak  ma wątpliwości dot. zadania pn. Promowanie 
pozalekcyjnych zajęć sportowych, jako alternatywnej formy spędzania czasu wolnego. 
Zdaniem radnego Gmina nie realizuje tego zadania, a finansowanie wydatków 
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związanych z realizacją pozalekcyjnych zajęć sportowych, w tym prowadzenie 
pozalekcyjnych zajęć sportowych dotyczy w głównej mierze finansowania świetlic. 
Poinformował, że obowiązujące umowy zawarte przez Gminę na prowadzenie świetlic 
obejmują okres trzyletni. Okoliczność ta powoduje, że nie ma możliwości rozpoczęcia 
wspierania finansowania pozalekcyjnych zajęć sportowych. Podkreślił rol ę sportu w 
organizacji czasu wolnego młodzieży bez spożywania alkoholu lub narkotyków. 
 
Łukasz Szostak poparł Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Narkotykowych – zwrócił uwagę na pozytywną rolę świetlic i zajęć 
sportowych organizowanych dla młodzieży. Nawiązując do kwestii trzyletnich umów 
wskazał na pozytywne aspekty tej zasady, np. lepsza organizacja pracy świetlic. 
 
Rafał Olejnik poinformował o trudnościach kiedy umowy były zawierane na okres 
jednego roku. Aktualny stan dotyczący umów na okres trzech lat wynika z wniosków 
Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Rodziny oraz  Rady Miasta. Trzyletni okres ma 
na celu umożliwi ć płynne funkcjonowanie świetlic szczególnie na przełomie roku. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma więcej zgłoszeń do dyskusji, przewodnicząca obrad 
Elżbieta Czeczot poddała projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 0. 
(wydruk z głosowania nr 13. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr  XXIX/370/12 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 29 listopada 2012 r. 

 
w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkotykowych na rok  2013 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Zdrowia na rok 2013, 
 
Przewodniczący Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Rodziny Rafał Olejnik 
poinformował, że komisja jednogłośnie (6 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Zdrowia na rok 2013 oraz 
przyjęła wniosek do tego Programu, „aby w punkcie 2 „Opieka pielęgnacyjna i Opieka 
rehabilitacyjna” w ppkt 2.4. dopisać, że realizacja zadań w zakresie opieki 
pielęgnacyjnej i opieki rehabilitacyjnej następować będzie na podstawie umów z 
publicznymi oraz niepublicznymi podmiotami leczniczymi oraz organizacjami 
pozarządowymi, które zostały wyłonione w postępowaniach konkursowych 
przeprowadzanych na podstawie przepisów ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy 
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społecznej i ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie”. 
Następnie obszernie uzasadnił wniosek komisji. 
 
Tomasz Wantuła, prezydent miasta odnosząc się do wniosku komisji poinformował, że 
z uwagi na fakt, że zawarta umowa dotyczy okresu trzech lat, zostaną podjęte 
rozmowy z podmiotem realizującym zadania w zakresie opieki pielęgnacyjnej i opieki 
rehabilitacyjnej o możliwości aneksowania  umowy.  
 
Wniosek komisji ponownie uzasadnili:  Rafał Olejnik i Ewa Odulińska. 
 
Na wniosek radnego Grzegorza Peczkisa, przewodnicząca obrad ogłosiła 15 minut 
przerwy (przerwa trwała od 19.25 do 19.50) 
 
Po wznowieniu obrad, stwierdzeniu kworum  kontynuowano realizacje punktu 10. 
 
Paweł Rams, z-ca prezydenta miasta poinformował, że prezydent nie przyjął wniosku 
komisji, gdyż wprowadzenie dzisiaj zmian do programu będzie wymagało skierowania 
tego programu do ponownej konsultacji. Jednocześnie prezydent deklaruje  wolę 
wprowadzenia wnioskowanych zmian w styczniu 2013 roku przeznaczając 
odpowiednią  kwotę na ten cel w ramach wolnych środków.  
 
Następnie przewodnicząca obrad Elżbieta Czeczot poddała pod głosowanie wniosek 
Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Rodziny: 
„za” oddano 3 głosy, 
„przeciw” 13, 
„wstrzymujących się” 4 głosy 
(wydruk z głosowania nr 14. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
Kolejne głosowanie dotyczyło podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Programu 
Ochrony Zdrowia na rok 2013, 
„za” oddano 20 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 0. 
(wydruk z głosowania nr 15. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr  XXIX/371/12 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 29 listopada 2012 r. 

 
w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Zdrowia na rok  2013 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy 
Kędzierzyn-Koźle z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2013. 

 
Informację o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały przedstawił Telesfor 
Jankowski, przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma zgłoszeń do dyskusji, prowadząca obrady poddała projekt 
uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 19 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 2 głosy. 
(wydruk z głosowania nr 16. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr  XXIX/372/12 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 29 listopada 2012 r. 

 

w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na rok 2013. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia umowy współpracy na 

realizację wspólnego projektu „Opracowanie dokumentacji oraz uzbrojenie terenów 
inwestycyjnych w Kędzierzynie-Koźlu i Oleśnie”. 

 
Informacje o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały przedstawili: 
- Zbigniew Barszcz, przewodniczący Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska 
Naturalnego, 
- Telesfor Jankowski, przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma zgłoszeń do dyskusji, prowadząca obrady poddała projekt 
uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 22 głosy, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 0. 
(wydruk z głosowania nr 17. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr  XXIX/373/12 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 29 listopada 2012 r. 
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w sprawie wyrażenia woli zawarcia umowy współpracy na realizację wspólnego 
projektu „Opracowanie dokumentacji oraz uzbrojenie terenów inwestycyjnych w 
Kędzierzynie-Koźlu     i Oleśnie” 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej położonej w Kędzierzynie – Koźlu w obrębie Koźle 
przy ul. Krzysztofa Kamila Baczyńskiego, składającej się z działki nr 1235/11 k.m. 
7, stanowiącej własność Gminy Kędzierzyn-Koźle, 

 
Informację o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały przedstawili: 
- Zbigniew Barszcz, przewodniczący Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska 
Naturalnego, 
- Robert Młodziński, przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma zgłoszeń do dyskusji, prowadząca obrady poddała projekt 
uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 22 głosy, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 0. 
(wydruk z głosowania nr 18. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr  XXIX/374/12 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 29 listopada 2012 r. 

 
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej w 
Kędzierzynie – Koźlu w obrębie Koźle przy ul. Krzysztofa Kamila Baczyńskiego, składającej się 

z działki nr 1235/11 k.m. 7, stanowiącej własność Gminy Kędzierzyn-Koźle 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
gruntowej niezabudowanej położonej w Kędzierzynie – Koźlu w obrębie Kędzierzyn 
przy ul. Parkowej, składającej się z działki nr 2100/2 k.m. 8, stanowiącej własność 
Gminy Kędzierzyn-Koźle 
 
Informację o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały przedstawili: 
- Zbigniew Barszcz, przewodniczący Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska 
Naturalnego, 
- Robert Młodziński, przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma zgłoszeń do dyskusji, prowadząca obrady poddała projekt 
uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 22 głosy, 
„przeciw” 0 
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„wstrzymujących się” 0. 
(wydruk z głosowania nr 19. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr  XXIX/375/12 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 29 listopada 2012 r. 

 
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej 

położonej w Kędzierzynie – Koźlu w obrębie Kędzierzyn przy ul. Parkowej, składającej 
się z działki nr 2100/2 k.m. 8, stanowiącej własność Gminy Kędzierzyn-Koźle 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie przez Gminę 
Kędzierzyn-Koźle od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu 
mieszkalnego położonego w budynku przy ul. Targowej 21/11 na rzecz  jego 
najemcy, 

 
- Zbigniew Barszcz, przewodniczący Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska 
Naturalnego poinformował, że komisja jednogłośnie negatywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
- Robert Młodziński, przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały stosunkiem 
głosów: „za” 3 głosy, przeciw 2, „wstrzymujących się 3głosy.. 
 
Stanisław Gładysz poparł negatywną opinię Komisji UAiŚN 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma innych zgłoszeń do dyskusji, prowadząca obrady poddała 
projekt uchwały pod głosowanie: 
Wyniki pierwszego głosowanie były niewiążące, gdyż większość radnych nie wzięła udziału w 
głosowaniu.  Radni poprosili o reasumpcje głosowania. 
(wydruk z głosowania nr 20. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
Przewodnicząca obrad zarządziła reasumpcje głosowania: 
„za” podjęciem uchwały oddano 1 głos 
„przeciw” 19 
„wstrzymujących się 1 głos. 
(wydruk z głosowania nr 21. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
Rada nie podjęła uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie przez Gminę 
Kędzierzyn-Koźle od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu 
mieszkalnego położonego w budynku przy ul. Targowej 21/11 na rzecz  jego najemcy, 
 
16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad nabycia, zbycia i 

obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawienia lub wynajmowania na czas 
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oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony przez Gminę Kędzierzyn-
Koźle 

 
Informację o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały przedstawili: 
- Zbigniew Barszcz, przewodniczący Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska 
Naturalnego, 
- Robert Młodziński, przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma zgłoszeń do dyskusji, prowadząca obrady poddała projekt 
uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 17 głosy, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 5. 
(wydruk z głosowania nr 22. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr  XXIX/376/12 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 29 listopada 2012 r. 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie zasad nabycia, zbycia i obciążania nieruchomości oraz 
ich wydzierżawienia lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na 

czas nieoznaczony przez Gminę Kędzierzyn - Koźle 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
17. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań jakie powinien spełniać 
przedsiębiorca ubiegający się   o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w 
zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych 
na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle 
 
Zbigniew Barszcz, przewodniczący Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska 
Naturalnego poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma zgłoszeń do dyskusji, prowadząca obrady poddała projekt 
uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 19 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 1 głos. 
(wydruk z głosowania nr 23. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr  XXIX/377/12 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 29 listopada 2012 r. 

  
 



 26

w sprawie określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się 
o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia poparcia dla uchwały Rady Miejskiej 

Inowrocławia w sprawie skierowania do Trybunału Konstytucyjnego wniosku o 
stwierdzenie niezgodności z Konstytucją Rzeczypospolitej Polskiej przepisów 
ustawy    o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, 

 
Informację o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały przedstawili: 
- Zbigniew Barszcz, przewodniczący Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska 
Naturalnego, 
- Tadeusz Urbańczyk, przewodniczący Komisji Prawno-Administracyjnej  
 
Wojciech Jagiełło podzielił się wątpliwościami, jednocześnie zadał pytanie czy 
poparcie Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle dla uchwały Rady Miejskiej Inowrocławia 
odniesie skutek prawny. 
 

Gabriela Helbin-Golasz uzasadniła intencje uchwały wyrażającej poparcie dla 
uchwały nr XXIV/336/2012 Rady Miejskiej Inowrocławia. 
 
Ponadto w dyskusji głos zabrali: Grzegorz Chudomięt przewodniczący 
Międzygminnego Związku „Czysty Region”, Tomasz Wantuła, prezydent miasta oraz 
radny Wiesław Fąfara, który  odczytał projekt zmian z dnia 23 listopada 2012 r. do 
ustawy o utrzymaniu czystości i porządku  w gminach. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma więcej zgłoszeń do dyskusji, prowadząca obrady poddała 
projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 20 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 1 głos. 
(wydruk z głosowania nr 24. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr  XXIX/378/12 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 29 listopada 2012 r. 

 
w sprawie wyrażenia poparcia dla uchwały Rady Miejskiej Inowrocławia  sprawie 

skierowania do Trybunału Konstytucyjnego wniosku  
o stwierdzenie niezgodności z Konstytucją Rzeczypospolitej Polskiej przepisów ustawy o 

utrzymaniu czystości i porządku w gminach 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
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19. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia  zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 
w przedmiocie Budżetu Obywatelskiego w ramach budżetu miasta Kędzierzyn-
Koźle  

 
Informację o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały przedstawili: 
- Telesfor Jankowski, przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju, 
- Robert Młodziński, przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma zgłoszeń do dyskusji, prowadząca obrady poddała projekt 
uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 3 głos. 
(wydruk z głosowania nr 25. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr  XXIX/379/12 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 29 listopada 2012 r. 

 
w sprawie ustalenia  zasad i trybu przeprowadzania konsultacji w przedmiocie Budżetu 

Obywatelskiego w ramach budżetu miasta Kędzierzyn-Koźle 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
20. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2012, 
Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2012 oraz dwie 
autopoprawki (obie autopoprawki wpłynęły do BRM  29.11.2012.) 
 
Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej Robert Młodziński poinformował, 
że komisja nie opiniowała projektu uchwały, gdyż przyjęła  wniosek radnego 
Grzegorza Mankiewicza o odstąpienie od realizacji tego tematu z powodu 
nieobecności na posiedzeniu komisji prezydenta miasta, jego zastępcy oraz  skarbnika 
miasta 
(Komisja przyjęła wniosek radnego Grzegorza Mankiewicza stosunkiem głosów: „za” – 4 
głosy , „przeciw” – 2   „wstrzymujących się” – 2 głosy) 
 

 
Wojciech Jagiełło poprosił o uzasadnienie zmniejszenia dochodów bieżących w 
oświacie o kwotę 82.478,73 zł. 
 
Wyjaśnień udzieliła Ewa Krahl, z-ca skarbnika miasta, kierownik referatu budżetu i 
księgowości Urzędu Miasta – kwota wynika z analizy opłat za wyżywienie dzieci w 
przedszkolach – planowane kwoty nie zostaną zrealizowane, gdyż wiele dzieci 
przebywa w przedszkolach krócej niż 5 godzin. 
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Grzegorz Chudomięt złożył wniosek o zdjęcia zadania pn. „PT przebudowy fragmentu 
ul. Lompy – wjazd z ul. 1 Maja” na kwotę 10.000,00zł.  
Uzasadniając wniosek przypomniał, że zadanie to już raz zostało zdjęte z projektu 
uchwały. Uważa, że przebudowa tego odcinka będzie kosztowała ponad 100 tys. zł, 
natomiast ustawienie dwóch znaków drogowych będzie tańszym rozwiązaniem. 
 
Tomasz Wantuła, prezydent miasta poinformował, że jeżeli radni zgodzą się przyjąć 
wniosek radnego Grzegorza Chudomięta to proponuje pozyskaną kwotę przeznaczyć 
na utrzymanie bieżące dróg. Zmiana wynikająca z wniosku Grzegorza Chudomięta 
została wprowadzono do budżetu miasta jako trzecia autopoprawka. 
 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma innych zgłoszeń do dyskusji, prowadząca obrady poddała 
projekt uchwały - wraz z trzema autopoprawkami - pod głosowanie: 
„za” oddano 12 głosów, 
„przeciw” 6 
„wstrzymujących się” 4 głosy. 
(wydruk z głosowania nr 26. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
 

Uchwała Nr XXIX/380/12  
 

Rady Miasta  Kędzierzyn – Koźle 
z dnia  29 listopada  2012r.     

 
w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2012.   
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
 

21. Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 
prognozy finansowej. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma zgłoszeń do dyskusji, prowadząca obrady poddała projekt 
uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 11 głosów, 
„przeciw” 6 
„wstrzymujących się” 4 głosy. 
(wydruk z głosowania nr 27. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała  Nr XXIX/381/12 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle  
z dnia 29 listopada 2012r.           

               
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
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Ad. 8. 
Stanowisko Rady Miasta do skargi rozpatrzonej przez Komisję Rewizyjną: 

 
Stanowisko do skargi na działania Dyrektora Miejskiego Zarządu Budynków 

Komunalnych w Kędzierzynie--Koźlu (nr sprawy Or.1510.1.32.2012).przedstawił 
przewodniczący Komisji Rewizyjnej Grzegorz Chudomięt. – komisja wnioskuje aby 
skargę na: 
1)  zaniechania polegające na braku odpowiedzi ze strony Dyrektora Miejskiego 
Zarządu Budynków Komunalnych w Kędzierzynie-Koźlu na zapytanie (wniosek) 
dotyczące sposobu rozliczenia kosztów dostawy wody za 2010 r., 
2) działania Dyrektora Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w Kędzierzynie-
Koźlu, w toku realizacji umowy najmu, 
- uznać za bezzasadną. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma zgłoszeń do dyskusji, prowadząca obrady poddała projekt 
uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 22 głosy, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 0. 
(wydruk z głosowania nr 28. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr  XXIX/382/12 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 29 listopada 2012 r. 

 
w sprawie skargi o sygnaturze akt Or.1510.1.32.2012 złożonej za pośrednictwem 
Wojewody Opolskiego w dniu 17 października 2012 r. na zaniechania i działania 
Dyrektora Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w Kędzierzynie-Koźlu.  

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Ad. 9. 
Rozpatrzenie protestu w sprawie wyborów do organów osiedla Azoty 
przeprowadzonych w dniu 13 listopada 2012 r. 

 
Przewodniczący Komisji Prawno-Administracyjnej Tadeusz Urbańczyk 
poinformował, że komisja wnioskuje o oddalenie protestu wyborczego dotyczącego 
prawidłowości przeprowadzenia wyborów do samorządu mieszkańców osiedla Azoty 
podczas ogólnego zebrania mieszkańców w dniu  13 listopada 2012 r. 
 
Poinformował, że był obserwatorem na tym zebraniu i nie stwierdził żadnych 
uchybień ze strony pań obsługujących to zebranie.  
 
Po stwierdzeniu, że nie ma zgłoszeń do dyskusji, prowadząca obrady poddała wniosek 
o oddalenie protestu wyborczego pod głosowanie: 
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„za” oddano 17 głosów, 
„przeciw” 1 
„wstrzymujących się” 4. 
(wydruk z głosowania nr 29. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr  XXIX/383/12 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 29 listopada 2012 r. 

 
w sprawie oddalenia protestu wyborczego dotyczącego prawidłowości przeprowadzenia 

wyborów do samorządu mieszkańców osiedla Azoty podczas ogólnego  
zebrania mieszkańców w dniu 13 listopada 2012 r.  

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 

Ad. 10 
Wolnie wnioski 
 
Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że grudniową sesję – budżetową – 
planuje zwołać na dzień 20 grudnia br. 
 
Ad. 11. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad – przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta 
Czeczot  zamknęła  XXIX sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 
 

Przewodnicząca obrad 
Elżbieta Czeczot  

 
Sesja zakończyła się o godz. 20.45 
Protokółowała  H. Olkowska 
 
 
 


